

## **AFTEC *Treasure Island***

### **Notes for Registration**

1. *Treasure Island* comprises two parts: workshops and performance. The workshops are suitable for children from 6 to 12 years old, while the performance is suitable for children above 3 and adults.
2. Each online application accommodates one participant's registration for the workshop(s) and/ or performance. For the activity to benefit more participants, please register only one time for the same participant. Multiple registrations may result in cancellation of all reservations.
3. Participants under the age of 9 may be accompanied by 1 parent/ authorized adult in the workshop(s) only when the space allows. Participants and accompanying adults are required to follow instructions from AFTEC staff and tutors.
4. Places for workshops and performances are limited and are offered on first-come-first-served basis.
5. Online registration will close at 12nn on 21 Aug 2015 (Fri) or when sessions are full.
6. Duration of workshop is 45 minutes per session and 30 minutes per performance.
7. Successful applicants will receive an e-mail confirmation.
8. Workshop and performance time cannot be changed once registration has been confirmed.
9. Participants are required to arrive 15 minutes before their first registered activity commences with a printout of the confirmation letter to collect Workshop Pass or reserved place(s) will be released to walk-in participants 10 minutes before the activity commences.
10. Walk-in places will be processed 10 minutes before commencement time of each session.
11. Bad weather arrangements: if the Amber Rainstorm Warning, Typhoon Signal 1 or 3 is issued on the event day, activity will be held at scheduled time. Participants may decide whether to attend according to the circumstances in their area. If the Red/Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal No. 8 or above is issued, event will be cancelled with cutoff time below:  
  
**In effect at 8:00am** - activities from 10am to 2pm will be cancelled.  
**In effect at 12:00nn** - activities from 2pm to 6pm will be cancelled.  
  
No makeup sessions will be arranged for cancellation due to bad weather.
12. The decision of The Absolutely Fabulous Theatre Connection (AFTEC) is final.

For enquiries or cancellation of registration, please contact The Absolutely Fabulous Theatre Connection at [josie@aftec.hk](mailto:josie@aftec.hk) or 2520 1716 during office hours.

### 報名需知

1. 《勇闖金銀島》合共有兩個部份：工作坊及表演。工作坊適合 6 至 12 歲小童參加，而表演適合 3 歲或以上小童及成年人欣賞。
2. 每次網上申請可為一位參加者登記工作坊及/或觀看演出。為確保更多參加者受惠，同一位參加者請登記一次。如有重複登記，所有預留名額可被取消。
3. 在場地空間許可情況下，9 歲或以下之參加者可由一位家長或獲授權之成人陪同參與工作坊。參加者及同行成人須遵守在場工作人員及導師的指示。
4. 工作坊及表演名額有限，先到先得，額滿即止。
5. 網上登記將於 2015 年 8 月 21 日(三)中午 12 時或額滿時停止接受報名。
6. 每節工作坊為 45 分鐘，而表演長約 30 分鐘。
7. 成功登記者將收到電郵確認。
8. 登記一經確認均不可更改工作坊及表演時間。
9. 參加者須於已登記之首個活動開始前 15 分鐘攜同「確認信」到達登記處領取入場証，遲到作棄權論；而預留之名額於每節工作坊或演出前 10 分鐘將由即場登記者補上。
10. 候補名額將於每節工作坊或表演前 10 分鐘處理。
11. 惡劣天氣安排：如天文台在活動當日發出黃色暴雨警告、一號戒備或三號強風信號，活動會如期舉行。參加者可按個別地區情況決定是否出席。如紅色或黑色暴雨警告、八號或以上颱風信號於下列時間生效，活動將會取消：

**上午 8 時生效：**上午 10 時至下午 2 時的活動將會取消

**中午 12 時生效：**下午 2 時至 6 時的活動將會取消

因惡劣天氣取消之活動將不設後補活動。

12. 誇啦啦藝術集匯對所有事宜有最終決定權。

如有查詢，請於辦公時間內致電 25201716 或電郵至 [josie@aftec.hk](mailto:josie@aftec.hk) 聯絡誇啦啦藝術集匯。